
 
 
 

Geacht (schaduw)raadslid, 
U heeft in de vergadering van de raadscommissie of raad aangegeven een ter kennisname 
gestuurde nota of brief te willen behandelen tijdens een vergadering. De commissie heeft 
ingestemd met uw verzoek.  Het kan ook zijn dat u met instemming van de commissie een 
onderwerp wil agenderen dat niet gerelateerd is aan een ter kennisname meegestuurd document.  
Om die behandeling te kunnen voorbereiden en voorspoedig te laten verlopen wordt u gevraagd 
onderstaande in te vullen en dit formulier zo spoedig mogelijk terug te sturen naar de griffier van 
de betreffende commissie.  

 

In te vullen door de griffie: 
 

Commissie Datum Email adres commissiegriffier 

Samenleving  Cie 28 oktober 2021  mserrao@haarlem.nl (Samenleving) 

 

Onderwerp  nota/brief e.d.  

3.2 Toenemend aantal Wmo-meldingen met langere afhandelingsduur 

 
 

Indieners Dhr. Bas Sepers (PvdA) 

Portefeuillehouder Meijs, M.-Th. 
 

 
In te vullen door (schaduw)raadslid of fractie: 
 

Motivatie van agendering  

Zie transcript d.d. TRANSCRIPT VAN DE RAADSCIE SAMENLEVING VAN GEMEENTE HAARLEM d.d. 
28 oktober 2021. Pagina: 3.  
 

 

Doel van de bespreking 

Ik zou graag van de ingekomen stukken de raadsinformatiebrief over het toenemende aantal 
Wmo-aanmeldingen met lange behandelingsduur agenderen. 3.2. Omdat dat is een zorgpunt en 
het ging de goede kant op, maar het gaat nu weer de verkeerde kant op. (agenderen voor 2 
december ’21)  

 Wat wordt aan de andere fracties gevraagd? 

 

Wat wordt aan de portefeuillehouder/college gevraagd? 

 
Dus ik denk dat we met de wethouder moeten praten over de vraag: hoe kan dat gekeerd 
worden?  
 

 


